



**LYNN PUBLIC SCHOOLS**  
 មជ្ឈមណ្ឌលស្នាក់នៅ - 100 Bennett St. Lynn, MA 01905  
 ទូរស័ព្ទ (781) 592-8796 – ទូរសារ (781) 598-3160

## លិខិតបញ្ជាក់ទីលំនៅដោយម្ចាស់ផ្ទះ ឬក្នុងករណីនៅផ្ទះរួមគ្នា

អ្នកដាក់ពាក្យសុំ Lynn Public Schools ដែលមិនអាចបង្កើតប្តឹងកម្មសិទ្ធិ លិខិតជួល ឬភស្តុតាងអាស័យដ្ឋានត្រឹមត្រូវ ត្រូវតែសុំម្ចាស់ផ្ទះ ឬអ្នកជួលអចលនទ្រព្យដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅដើម្បីបំពេញនិងចុះហត្ថលេខាលើឯកសារបញ្ជាក់ផ្លូវច្បាប់នេះ។

វាជាទំនួលខុសត្រូវរបស់អ្នកដាក់ពាក្យ (មិនមែនជាបុគ្គលដែលបំពេញបែបបទនេះទេ) ដើម្បីភ្ជាប់កំណត់ត្រានៃការទូទាត់ថ្លៃជួលថ្មីៗ លុះត្រាតែលិខិតនេះបញ្ជាក់នៅក្នុងលេខ #3 ខាងក្រោមថាអ្នកជួលមិនត្រូវការបង់ថ្លៃជួល

ឈ្មោះខ្ញុំគឺ \_\_\_\_\_ ហើយខ្ញុំសូមថ្លែងនិងបញ្ជាក់ដូចតទៅ៖  
 ឈ្មោះបោះពុម្ព (ម្ចាស់ផ្ទះ/អ្នកជួល)

**(សូមបំពេញចំណុចទាំងបី ហើយចុះហត្ថលេខាខាងក្រោម)**

1. ខ្ញុំ (សូមគូសមួយ) \_\_ ជាម្ចាស់ \_\_ អ្នកជួលអចលនទ្រព្យដែលមានទីតាំងនៅទីក្រុង Lynn នៅ

\_\_\_\_\_ ផ្ទះ \_\_\_\_\_ Lynn, លេខកូដតំបន់ \_\_\_\_\_  
 អាស័យដ្ឋានបោះពុម្ព

2. \_\_\_\_\_ ដែលជាឪពុកម្តាយ/អាណាព្យាបាលស្របច្បាប់នៃ  
 ឈ្មោះបោះពុម្ព

\_\_\_\_\_ ជួល/ជួលបន្តអចលនទ្រព្យនេះដល់នៅដ្ឋានចម្បងរបស់ពួកគេ។  
 ឈ្មោះសិស្សបោះពុម្ព

ពីខ្ញុំ ដោយគ្មានកិច្ចសន្យាជួលជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ តាមនរ្ទៈអ្នកជួល ពីមួយខែទៅមួយខែ។

3. សូមគូសមួយ៖

\_\_\_\_\_ ខ្ញុំបានទទួលក្នុងរយៈពេលសាមសិប (30) ថ្ងៃចុងក្រោយនៃការទូទាត់ថ្លៃជួលសម្រាប់ជួល/ជួលបន្តនៃទីកន្លែងទាំងនេះដោយបុគ្គលដែលមានឈ្មោះខាងលើ។

ឬ  
 \_\_\_\_\_ ជម្រើសផ្សេងទៀត ខ្ញុំសូមបញ្ជាក់ថាបុគ្គលដែលមានឈ្មោះខាងលើរស់នៅជាមួយខ្ញុំតាមអាស័យដ្ឋានខាងលើ ដោយគ្មានការទូទាត់ថ្លៃជួល។

បុគ្គលគ្រប់រូបមានសិទ្ធិចូលរៀននៅសាលារដ្ឋនៃទីក្រុងដែលខ្លួនរស់នៅពិតប្រាកដ ដោយយោងតាមផ្នែកខាងក្រោម។ គ្មានគណៈកម្មាធិការសាលាតម្រូវឱ្យចុះឈ្មោះបុគ្គលដែលមិនរស់នៅក្នុងទីក្រុងទេ លុះត្រាតែការចុះឈ្មោះចូលរៀនត្រូវបានអនុញ្ញាតដោយច្បាប់ ឬដោយគណៈកម្មាធិការសាលា។ បុគ្គលណាដែលរំលោភបំពាន ឬជួយក្នុងការរំលោភលើបទប្បញ្ញត្តិនេះ អាចត្រូវបានទាមទារឱ្យសងប្រាក់វិញដល់ក្រុងនៃសាលារដ្ឋមិនត្រឹមត្រូវដែលបានចូលរៀន។

បានចុះហត្ថលេខាក្រោមការស្នេហាថាជាការពិតនិងពិន័យនៃការក្លែងបន្លំ, នេះ \_\_\_\_\_ ថ្ងៃនៃ \_\_\_\_\_, 20\_\_ ។

ហត្ថលេខាម្ចាស់ផ្ទះ/អ្នកជួល

ព័ត៌មានដែលមាននៅក្នុងឯកសារបញ្ជាក់ផ្លូវច្បាប់នេះ គឺជាកម្មវត្ថុនៃការផ្ទៀងផ្ទាត់ដោយអ្នកស៊ើបអង្កេតកន្លែងស្នាក់នៅ។